
Styrereferat TRSO 

Dato: 8. januar 2024 

Deltakere: Catharina, Anja, Ragnhild, Jan Roger, Marit, Tommy 

Sted: Strandtorget 3. 

 

1. Styreleder orienterer om møte med regnskapsfører 
 
DL og styreleder møte regnskapsfører og fremførte misnøye med rapportering og oppfølging. 
Regnskapskontoret lovet bedring og forklarte situasjonen med interne forhold og høyt 
sykefravær i 2023. Regnskap for 2023 ble diskutert og man tar sikte på ferdigs�llelse innen 
utgangen av januar måned.  
 
Rapport på ekstraordinært høy høykostnad ble også gjennomgåt. Høyet som bel innkjøpt i 
2022 og levert 2022 og delvis inn i 2023 hadde dårlig kvalitet og/eller var pakket dårlig. I 
�llegg har oppstallørene vært i overkant kri�sk og dermed kastet unødvendig mye høy.  
Et tredje moment er at der nok har vært en del usikkerhet rundt beholdningene av høy 
�dligere. Vi har nå kontroll på disse og restbeholdning av høy er svært lav ved årsski�et. 
Høykostnad i regnskapet vil i 2023 bli om lag 1 million over det som var registrert i 2022.  
 

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. 

 
2. Grensesnit mellom �llitsvalgte, komiteer og ansate – unntat offentlighet 

 
3. Oppfølging mobbesak 

- Styreleder ber om rapport fra DL på status vedrørende mobbesak. 
 

4. Valgkomite 
- Styret er pålagt av kontrollkomiteen å finne kandidater �l ny valgkomite.  

Vedtak: Styret jobber med å sette sammen et forslag til ny valgkomite. Straks nytt forslag til 
valgkomite er på plass vil det kalles inn til digitalt årsmøte med dette som eneste sak. 

 
5. Kostnadsjusteringer: 

- Flis/Pellets:  
o øke antall flis og pellets som er inkludert i månedsleia �l hest – 6 baller flis eller 

12 pellets pr mnd og prisen økes �lsvarende. 
o Pris på pellets skal justeres opp – DL må følge opp styrevedtak 

Vedtak: Styret ber DL om å følge opp tidlgere vedtak om prisjustering av flis og pellets. Styret vedtar å 
øke antall inkluderte enheter flis og pellets i leien for hest til 6 baller flis eller 12 pakker pellets pr mnd 
og at prisen justeres tilsvarende. 

 
6. Ny hallplan: 

- Sportskomiteen orienterer om forslag �l ny hallplan. 



- Øker �den �l å legge ut bommer med to �mer i uken 
- Hallplanen legges ut. 
- Hallplanen er gyldig inn�l videre, men sportskomiteen åpner for evaluering eter påske. 

Vedtak: Styret har ingen innsigelser og tar orientering til etterretning. 

7. Klubbtreninger 
- Sportskomiteen har ikke kommet �l enighet med Ridelærer i dressur.  
- Sportskomiteen er på jakt eter alterna�v. Vi utlyser straks. 
- Styret ber sportskomiteen om å fortsete dialogen med dagens ridelærer for å søke å 

finne en løsning. 

Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning og ber om at posisjonen utlyses straks. 

8. Smitevern 
- Styret diskuterte situasjonen med kverke og andre smitsomme sykdommer i regionen. 

Klubben har �l nå forholdt seg �l Ma�lsynets anbefalinger i forhold �l besøkende og 
interne forhold. 

- Klubben arrangerer smitevernseminar med vetrinær ved første anledning.  

Vedtak: Styret vedtar enstemmig at klubben forholder seg til Mattilsynets anbefalinger angående 
smittevern inntil vi får utarbeidet et godt regelverk for smittevern i samråd med vetrinær.  

 

  


